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Deze placemat geeft de actuele stand van zaken weer rondom het proces gedeelde mobiliteit. 

Gezamenlijk hebben we op 9 december de ambitie uitgesproken om een goed systeem van 

gedeelde mobiliteit te realiseren. Dit is verder uitgewerkt in een uitgangspuntennotitie en wordt 

hier samengevat per gemeente. De placemat maakt inzichtelijk welke veranderingen er worden 

voorzien voor het systeem van gedeelde mobiliteit ten opzichte van de huidige situatie. Daarnaast 

wordt het proces ten aanzien van het Wmo-vervoer gedeeld op de achterzijde. Afspraak op 9 

december was al dat dit samen aanbesteed gaat worden met het Flex vervoer.  

 

Om ervaringen op te doen met gedeelde mobiliteit, lopen er al een aantal pilots in de regio West-

Brabant. Dit zijn BravoFlex in Roosendaal, Moerdijk en Bergen op Zoom, Ridesharing app voor 

bedrijventerrein in Moerdijk, de zelfrijdende shuttle test in de jachthaven van Drimmelen, de 

elektrische dorpsbus in Rucphen, BravoFiets in Bergen op Zoom en de hubtaxi voor Lepelstraat in 

Bergen op Zoom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DE PROVINCIALE BASIS 

De provinciale basis gaat over het buslijnennet maar ook over de invulling van Flex. Daar is de 

provincie verantwoordelijk voor. In de eerste helft van 2020 heeft de provincie via drie rondes van 

gesprekken ambtelijk en via bestuurlijke overleggen input opgehaald om die basis vorm te geven. 

Hierbij wil de provincie zich inzetten om bovenop de basis nog een aantal extra mogelijkheden te 

realiseren onder voorbehoud van extra financiering.  
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DIRECT EN OVERIGE BUSLIJNEN 

Voor een groot deel blijven de huidige frequenties en bedieningstijden gelden. Wel wordt er 

gekeken naar mogelijke verbeteringen en aanscherpingen.  Het gaat hierbij om het versnellen, 

bundelen en aanscherpen van lijnen. 

• Versnellen 

De gemeente realiseert in Q1 van 2021 nabij de entree van de kern een nieuwe bushalte als 

vervanging van halte Zuideinde. Hierdoor hoeven streekbussen waaronder de 310 niet langer de 

kern in en uit te rijden. De gemeente ziet deze nieuwe halte als mobiliteitshub met 

groeimogelijkheden. 

• Bundelen 

Er wordt verkend of de lijnen tussen Steenbergen en Bergen op Zoom ingevuld kunnen worden 

met één hoogwaardige as, mogelijk via Halsteren. 

• Aanscherpen 

Op lijn 111 speelt buiten de spits een aanscherpingsvraag. Hier is buiten de spits kleiner materieel 

en/of een alternatief mogelijk passender. 

 

FLEX 

• Hubtaxi 

De beoogde opstappunten van Flex op Direct en vice versa voor Steenbergen zijn Dinteloord 

en/of Willemstad A4, een nader te bepalen halte in Steenbergen, busstation Oud-Gastel, station 

Roosendaal. Dit zijn punten waar de hubtaxi van en naar toe rijdt. 

• Mobiliteitshubs (gezamenlijke verantwoordelijkheid gemeenten en provincie) 

Gemeente Steenbergen en provincie werken nu aan de realisatie van een hub in Dinteloord in Q1 

van 2021 bij bushalte Dinteloord-Rotonde. Daar komen mogelijkheden voor aanvullende 

voorzieningen en mobiliteitsdiensten. De bestaande halte Steenbergen-Rondeweg functioneert al 

als hub en deze wil de gemeente uitbreiden met deelfietsen. De verdere uitwerking van hubs vindt 

in de tweede helft van 2020 plaats. 

 

Op dit moment hebben een aantal buurtschappen (Boompjesdijk, Bloemendijk, Notendaal, Zwarte 

Ruiter, Oude Heijdijk en Koevering) nog geen halte. Hier worden mogelijk haltes gerealiseerd zodat 

deze buurtschappen ontsloten worden met hubtaxi op het openbaar vervoer. 

 

SAMEN  

Hieronder vallen mobiliteitsdiensten die door samenleving en markt zijn geïnitieerd en worden 

aangeboden. Ze vormen een aanvulling op Direct en Flex. De wijze waarop provincie en gemeenten 

gezamenlijk initiatieven gaan faciliteren, zal in het tweede half jaar van 2020 verder worden 

uitgewerkt. 

 

De gemeente ziet mogelijkheden in deelfiets en deelauto, nu ook ingegeven door corona waardoor 

het OV in zijn geheel minder aantrekkelijk is en dergelijke concepten wellicht sneller gebruikt 

worden. Voor de deelfiets is er een concrete wens op de hub Steenbergen-Rondweg, bv. om het 

bedrijventerrein aan de andere kant van het centrum beter bereikbaar te maken (2,5 km.).  

 

In de gemeente zijn eerste, concrete ideeën ontstaan voor de deelauto. In nieuwbouwwijk is een 

eerste woonblok voorzien zonder eigen parkeercapaciteit en waar een deelautoconcept is 

voorzien. Ook voor de bereikbaarheid van haar kleinere kernen ziet de gemeentemogelijkheden in 

de deelauto. Er is onderzoek gewenst naar deelfiets- en auto voor gemeente brede toepassing. 

 

In het kader van de verdere ontwikkeling van bedrijventerrein Reinierpolder verkent de gemeente 

ook de mogelijkheden van een carpoolterrein, gekoppeld aan de nabijgelegen A4. Deze 



voorziening kan gekoppeld worden aan de bestaande buurtbus 214 en aan initiatieven voor 

deelfiets, deelauto en wellicht BravoFlex, al dan niet vanuit buurgemeenten. 

 

De bushaltes van de kernen de Heen en Nieuw-Vossemeer liggen aan de rand van de kern. Hier wil 

gemeente Steenbergen mogelijkheden verkennen voor een Samen initiatief. 

 

Deelfiets en deelauto’s zijn meest concrete voorbeelden van Mobiliteit als Dienst (MaD) maar 

gemeente wil ook andere mogelijkheden verkennen. Bijvoorbeeld in de verbinding tussen de 

aanstaande hub Dinteloord en het AFC Nieuw-Prinsenland. Dat is een nog groeiend hoogwaardig 

agrofood-bedrijventerrein dat tot de belangrijkere economische centra van de regio behoort en 

waar innovatie de rode draad is. Ook zijn er plannen voor de ontwikkeling van een campus. Met 

de grote bedrijven zijn de mogelijkheden voor MaD vanuit bijvoorbeeld een werkgeversaanpak te 

verkennen. 

WENSEN VOOR GEMEENTELIJKE PLUS 

Op dit moment zet de provincie zich in voor geldigheid van SOV op de hubtaxi en het verlengen 

van het ov-tarief tot 19.00 op de hubtaxi. Dit gaat mogelijk binnen de provinciale basis vallen. 

Aanvullende wensen van Steenbergen zoals het langer laten rijden van buurtbussen en verbeteren 

van kwaliteit op haltes van Direct lijnen, kunnen dan wellicht als ‘Plus’ worden georganiseerd, 

waarbij de kosten ervan voor de gemeente zullen zijn.  

RELATIE MET BUURGEMEENTES 

Naast de aanscherpingsvraag op lijn 111 heeft provincie Noord-Brabant met gemeente Roosendaal 

mogelijkheden besproken voor verbetering van de verbinding tussen Steenbergen en Roosendaal 

te onderzoeken. Steenbergen heeft behoefte aan een betere busverbinding met Roosendaal, met 

name in de daluren en weekenden. In algemene zin én in relatie tot de verplaatsing van Bravis in 

2025. De gemeente wil de directe busverbinding met het ziekenhuis die zij nu heeft behouden. 

 

Dinteloord wordt momenteel bediend door de BravoFlex-pilot van de gemeente Moerdijk. De 

gemeente wil graag geïnformeerd worden over het functioneren hiervan, ook om te kunnen bezien 

wat de mogelijkheden kunnen zijn voor de gemeente. Dit ook omdat de twee grote 

buurgemeenten Bergen op Zoom en Roosendaal ook BravoFlex hebben en e.e.a. wellicht aan 

elkaar gekoppeld kan worden in Steenbergen. 

WMO EN GEDEELDE MOBILITEIT 

Voor het Wmo-vervoer geldt dat er een aantal uitgangspunten en voorstellen voor verdere 

uitwerking zijn geformuleerd die momenteel nog besproken worden. Deze uitgangspunten hebben 

betrekking op de toegang tot het vervoer, het aanbod aan vervoer en de wijze van aansturing van 

het vervoersysteem. Op basis van deze uitgangspunten wordt ruimte gecreëerd om de komende 

periode de opzet van het vervoer verder uit te werken. Dit gericht op een nieuwe aanbesteding, 

waarbij gemeenten bepalen hoe deze gaat plaatsvinden.  

 


